
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1028
Ministeren bedes oplyse, hvad årsagen er til de lange sagsbehandlingstider
hos Styrelsen for Patientsikkerhed for forskere, der ønsker at få tilladelse til at
få journaloplysninger uden forudgående patientsamtykke, som gør det van-
skeligt for forskere, herunder ph.d. studerende, på korte forskningsbevillinger,
at kunne gennemføre deres forskning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christine
Antorini (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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